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Készült:  a Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottság 2017. június 27-

ei, rendkívüli, nyílt üléséről 

 

Jelen voltak:  Torma Lajos elnök, Dr. Mátics István és Szabó Mihály bizottsági tagok, 

Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens,  

Kelemen Gabriella jegyzőkönyvvezető 

 

Távolt voltak: Papp Péter és Székely Antal bizottsági tagok 

 

Torma Lajos elnök köszöntötte a megjelenteket és 15 óra 49 perckor megnyitotta a bizottság ülését. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert az 5 fő bizottsági tagból 3 fő jelen volt.  

Ismertette a meghívóban szereplő napirendi pontot.  

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a tagokat, szavazzanak a napirend 

elfogadásáról. 

 
A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 3 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottsága 

12/2017. (VI.27.) TSPBB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága a 2017. június 27-ei, rendkívüli, nyílt ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

1. Kérelem elbírálása 

 

Felelős: Torma Lajos elnök 

 

1. NAPIRENDI PONT: Kérelem elbírálása 

 

Torma Lajos elnök ismertette a Fénnyel Festők Fotóklubja kérelmét. Az idei évben is hasonló 

kiállítást szeretnének rendezni, mint az elmúlt évben és a képeket később felajánlanák a város 

intézményei számára. A bizottság pénzmaradványa 360 E Ft, a kérelemben 800 E Ft-os támogatást 

kért a klub. 

Véleménye szerint jó dolog a kiállítás, de ekkora mértékű támogatást nem tudnak adni. Javasolta, 

hogy 23x10.000 Ft támogatást adjanak a klubnak. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag véleménye szerint is jól mutatnak ezek a képek. Javaslat az volt, hogy a 

város kérjen egy árajánlatot a képek elkészítésére. Ha erre megfelelő ár érkezik, akkor rendeljék meg a 

képeket. Ez hosszú távra szól és emeli az intézmények színvonalát, ha szépen díszítik őket. Nem is 

bizottsági hatáskörbe sorolná ezt. Hozzátette, hogy a kérelem nem felel meg a pályázati feltételeknek. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens tájékoztatta a bizottságot, hogy a klub vezetője lekéste a 

pályázatokat, nem figyelt arra, hogy meghirdették a felhívást. Mivel lemaradtak a pályázatról, ezért 

kellett rendkívüli kérelmet beadniuk. A klub minden évben próbál anyagszükségletükre szponzorokat 
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találni. Tavaly is kb. 500 E Ft szponzori támogatást szereztek a kiállításhoz. Az elnök úr által javasolt 

támogatás a szponzori támogatással együtt alkalmas lehet arra, hogy a kiállítás megvalósuljon. A 

fotóklub az a civil szervezet, amely visszaadja a városnak azt, amit támogatásként kap. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag egyetértett azzal, hogy 230.000 Ft támogatást adjanak a klubnak. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, hogy a pályázatról lecsúsztak, tehát nem felelnek meg. 

Szerinte ilyen alapon erre nem lehet támogatást adni. Ezért javasolta azt, hogy az önkormányzat 

rendelje meg a képeket, mivel a kezdeményezést jó ötletnek tartja. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag felvetette, fűzzék össze a két javaslatot és az önkormányzat rendelje 

meg a képeket a fotóklubtól maximum 230.000 Ft értékben. 

 

15 óra 54 perckor Székely Antal bizottsági tag megérkezett a bizottság ülésére, a jelenlévő bizottsági 

tagok száma: 4 fő. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens hozzátette, hogy a klub kétféle forrásból tud a bizottsági 

támogatáson kívül erre a célra támogatást szerezni. Vagy a polgármester úrhoz fordul a polgármesteri 

keret terhére, vagy megbízás alapján az általános tartalék terhére. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, sok forrásból lehet ezt finanszírozni, ez véleménye szerint 

formai kérdés. 

 

Torma Lajos elnök Székely Antal bizottsági tagnak összefoglalta az eddig elhangzott javaslatokat. 

Ismételten javasolta, hogy 230.000 Ft-tal (23x10.000 Ft-tal) támogassák a klubot. Kérte, szavazzanak 

javaslatáról.  

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen szavazattal és 1 

tartózkodással elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottsága 

13/2017. (VI.27.) TSPBB határozata 

a Fénnyel Festők Fotóklubja kérelméről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága a Fénnyel Festők Fotóklubja részére 230.000 Ft-os támogatást biztosít a kérelmében 

megjelölt célra. 

 

Felelős: Torma Lajos elnök 

 

Torma Lajos elnök elmondta, Szabó Mihály bizottsági tag felvetése az volt, hogy a bizottság 

javasolja azt, hogy maga a hivatal rendelje meg a képsorozatot, amit a képviselő-testület majd 

finanszíroz a költségvetési sorokból. Javasolta, hogy erről a felvetésről a következő bizottsági ülésen 

tárgyaljanak. 

Miután több kérdés, észrevétel nem volt, a bizottság ülését 15 óra 57 perckor bezárta. 

 

K. m. f. 

 

 Torma Lajos  

 elnök   bizottság tagja  

 

 

  Kelemen Gabriella 

  jegyzőkönyvvezető 


